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§ 1. Sammanträdet öppnas 

 

Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna. 

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare 

 

Anita Runesved utsågs att tillsammans med Anders Carlsson 

justera dagens protokoll.  

 

§ 4. Föregående protokoll  

 

Föregående protokoll 2014-01-09 godkändes.  

 

§ 5. Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden/Jan Rönnberg 

  

 Verksamhetsberättelsen, inkl info 3-åringen 2015-2017 

Nämndens driftsbudget uppgår till 1 337,4 mnkr för kostnader 

och 142,9 mnkr för intäkter, netto 1 194,5 mnkr. Utfallet för 

kostnader uppgår till 1 337,7 mnkr och för intäkter till 165,6 

mnkr, netto 1 171,2 mnkr. Med hänsyn tagen till 

resultatdispositioner är årets resultat +21,0 mnkr. Under året har 

nämndens budget justerats från netto 1 183,3 mnkr till netto 1 

194,5 mnkr. Budgeten har justerats med 0,6 mnkr för justering av 

timersättningar inom LASS, i samband med tertialrapport 1 

justerades budgeten med 0,3 mnkr för sommarkollo, 0,3 mnkr för 

projekt ”vackrare Stockholm”, 1,3 mnkr för rivning av 

förskolelokal i kvarteret Krubban, 0,5 mnkr för 

vräkningsförebyggande arbete ”förebyggar-bo”. I tertialrapport 2 

justerades budgeten för prestationsjusteringar inom förskola och 

funktionshinder om 7,2 mnkr och höga hyror inom förskolan om 

1,0 mnkr. 

Inom Socialtjänsten har underskottet minskat i förhållande till 

2012, från -8,4 mnkr till -3,1 mnkr. Underskotten finns inom 

Socialpsykiatriska enheten och Försörjningsstödsenheten. 

Äldreomsorgen hade 2012 ett överskott om 16,2 mnkr, för 2013 

är överskottet 29,7 mnkr, vilket ger ett bra utgångsläge för 2014 

då ersättningarna till utförarna höjs väsentligt. Upprustning av 

Humlanhuset samt omprojektering för ny förskola i kvarteret 

Töfsingdalen gör att Barn och Ungdom redovisar -6,0 mnkr. 
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Parkmiljö redovisar underskott om 1,9 mnkr. Underskottet avser 

huvudsakligen extra underhållsåtgärder. 

Jan informerar om att en ny gruppbostad enligt LSS öppnar i 

samma lokaler som den tidigare gruppbostaden enligt SoL 

verkade i. den har 6 platser, varav 3 tillfaller Östermalms sdf. 

Invigning den 21 mars.  

Rådet påtalar att verksamhetsberättelsen 2013 inte har 

samverkats med rådet såsom önskvärt, vilket förvaltningen anger 

i verksamhetsberättelsen att det har gjorts.  

Förvaltningen informerade rådet vid sammanträdet den 9 januari 

om att arbetet med verksamhetsberättelsen pågick och att MBL-

upplagan skulle skickas till rådets ledamöter så fort den var klar, 

vilket också gjordes.  

Rådets synpunkter på verksamhetsberättelsen framförs vid 

dagens sammanträde.  

-Att KFs årsmål saknas på flera ställen inom 

funktionshinderområdet och att de ska tas fram av nämnden. 

Rådet undrar när de ska tas fram?  

KF överlåter ibland till nämnderna att själva bestämma årsmålen, 

vilket också Östermalms SDN har gjort.   

-Att verksamhetsberättelsen har för många indikatorer, som både 

är svåra och obegripliga. Det finns risk för att man tappar fokus.  

Förvaltningen instämmer i att det är viktigt att indikatorerna inte 

är svåra och obegripliga. 

 

 Remissen, Strategi hemlöshet 

Rådet har tagit del av remissen och har nedanstående synpunkt: 

Rådet för funktionshinderfrågor vill understryka att den stora 

gruppen ensamstående vuxna hemlösa med grava 

missbruksproblem och/eller psykisk ohälsa har omfattande behov 

av stödinsatser innan de blir hemlösa och efter att det blivit 

hemlösa, vilket de menar måste uppmärksammas. 

 

Rådet förhör sig om vilka ställen som finns för hemlösa och för 

personer med missbruksproblematik i stadsdelen.  

Förvaltningen informerar om Lönnen, Värtahemmet, Vinternatt 

och Bryggan. I sammanhanget nämns också Gula Änglarnas 

volontärarbete.  

 

 Info, remissen Överskuldsättning i kreditsamhället, 

Förslag till riktlinjer för serveringstillstånd samt en 

motion om förstärkning av arbetet mot 

främlingsfientlighet och rasism. 
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Ärendena ska skickas till Elisabeth Aguado för kännedom.  

 

 Info, skrivelser 

Ett antal skrivelser har inkommit som rör ArbetsCentrum. 

 

 

§6. Britt Mattson, avdelningschef Norra innerstadens Park- och 

miljögrupp 

Britt inleder med att beskriva uppdraget och övergår därefter att 

informera om innerstadens parker och grönområden, var de ligger 

och om vad som är på gång där. Därefter får rådet en beskrivning 

av hur parker, lekplatser, grönområden, promenad stråk och 

andra allmänna ytor i Norra Djurgårdsstaden och i Hjorthagen. 

Rådet tar del av informationen också via ett power-pointprogram, 

vilket biläggs protokollet. 

 

Rådet har många frågor kring bl a: 

Tillgänglighetsaspekter i trappor, lekplatser, utegym. Vad gäller 

utegym så påtalas återigen att gymmet i Tessinparken inte är 

lättillgängligt, liksom stolarna i parken.  I sammanhanget påpekas 

också att grusplanen i Tessinparken med start från Valhallavägen 

är trist. Vidare tas det på många ställen dåliga underlaget i allén 

på Karlavägen upp liksom nedskräpning där och på andra ställen. 

 

Britt tar med sig synpunkterna och informerar också om att nya 

papperskorgar med en teknik som gör att innehållet pressas 

samman är på gång. Papperskorgarna ”drivs” med hjälp av 

solceller. Information om broschyren ”Ett renare Östermalm” och 

om att den sista lördagen i augusti är det sk trädvandring i 

Nationalparken. Britt rekommenderar till sist en Natur- och 

kulturstig i Norra Djurgårdsstaden och i Hjorthagen som invigs i 

juni. 

 

§7. Övrigt 

-Information om att Elisabet Hellaeus har avsagt sig uppdraget 

som ledamot i rådet. 

-Information om att  David Källman (RSMH) fr om nu är ny 

ledamot i rådet under 2014. 

-Startpunkten, vart tar den vägen nu när Arbetscentrum 

avvecklas?  

Var Startpunkten ska ha den fortsatta verksamheten är i 

dagslägen inte klart. 

-Protokoll från kommunstyrelsens funktionshinderråd och från 

Östermalms pensionärsråd delas ut samt deltagarlista i rådet och 

funktionshinderinspektörernas uppföljning av tidigare rapport. 
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-Information om ersättning till råden i samband med 

utbildningsdagar.  

-Eva Svedman uppdras att till lämpligt kommande sammanträde 

bjuda in representant från äldreomsorgen till rådet. 

 

§8. Nästa möte  

 

20 mars, 24 april, 22, maj, 14 augusti, 4 september, 2 oktober, 6, 

och 27 november. 

 

§9. Avslutning 

 

Bilaga 

Power-Point-program/Parkmiljöavdelningen 


